
Protokół Nr 23/12
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 4 grudnia 2012 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 13:00, zakończono o 13:50
Przewodniczyła: Jerzy Wierzbicki -Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2013 r.
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Sokółka na lata 2013-2017.
4. Wolne wnioski

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek.

Ad.2
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2013 r. przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radny J.Panasiuk rozpoczął dyskusję zwracając uwagę że szkoły na terenie wiejskim są nadal
pomijane. Szkoła w Malawiczach nie wygląda dobrze, do Szkoły w Kamionce załatwiliśmy
superbruk a nie ma komu tego ułożyć. W szkole w Geniuszach ma być podłączenie do
wodociągu a nadal tego nie ma.
Radny A.Kirpsza zgłosił wniosek -W wykazie zadań inwestycyjnych, z zadań nowo
rozpoczętych poz. 2 "Wykonanie nawierzchni na ul. Roski Małe" zdjęcie kwoty 20 tys. zł. i
przeznaczenie tych środków jako dotacji celowej na wymianę okien w budynku Szkoły
Podstawowej w Lipinie.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
Radny R.Rybiński zapytał ile gospodarstw zostanie podłączonych do wodociągu w
planowanej inwestycji.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że jest to ok. 15 km nitki ale i tak koszt amortyzacji
pójdzie w cenę wody i ścieków mieszkańców w mieście.
Radna E.Jakimik zwróciła uwagę że w dobie XXI wieku ludzi powinni mieć dostęp do wody
z wodociągów.
Radny R.Rybiński zgłosił wniosek- W wykazie zadań inwestycyjnych, zadania kontynuowane
zdjęcie poz. 1 " Budowa wodociągów wiejskich we wsiach: Sokolany, Sierbowce, Żuki,
Plebanowce oraz kanalizacji na wsi Nowa Kamionka" .Wstawić zadanie pod nazwą
"Wykonanie kanalizacji we wsi Nowa Kamionka" do wykonania w 2013 r. kwota 1 mln. zł.
Wstawić zadanie pod nazwą "Wykonanie kanalizacji w ulicy Mikołajczyka do wykonania w



2013 r. kwota 200 tys. zł. Kwotę 300 tys. zł. zabezpieczyć na dofinansowanie budowy studni
głębinowych dla mieszkańców wsi Sokolany, Sierbowce, Żuki Plebanowce.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
Radny P.Borowski zgłosił wniosek o przeznaczenie kwoty 70 tys. zł. na stypendia sportowe.
Radny R.Rybisńki zaproponował żeby to były środki z tej zdjętej inwestycji.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki zwrócił uwagę że nie jest właściwe zdejmowanie inwestycji
budowy wodociągu, ze względu na to ze są na to przeznaczone środki z zewnątrz. Umowa
jest już podpisana. Nie będzie amortyzacji bo przekazane ten wodociąg w użyczenie.
Kanalizacja w Nowej Kamionce jest opłacalna inwestycja ze względu na wysoki poziom wód
gruntowych. Do 2016 r. aglomeracja Sokółki musi być skanalizowana wiec okoliczne wsie
Bogusze Kraśniany, Kamionka Nowa będzie musiała mięć kanalizację.
Radna E.Jakimik zwróciła uwagę że skoro jest umowa podpisana to może nie jest właściwe
zdejmowanie tej inwestycji.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki potwierdził, że umowa jest podpisana, mieszkańcy są
powiadomieni że będzie budowany wodociąg, kwota dotacji to ok. 60%.
Radny S.Sawicki zapytał jaka będzie kolejność realizacji tej inwestycji.
Z-ca Burmistrza PBujwicki wyjaśnił że najpierw wodociąg a potem kanalizacji w Nowej
Kamionce.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski.

- kwotę 28 tys. zł. przeznaczyć na stypendia sportowe,- wniosek radnego Borowskiego
- kwotę 130 tys. zł, przeznaczyć na remonty szkół i przedszkoli - wspólny wniosek
Komisji Oświaty.

Komisja jednogłośnie przyjęła wnioski.

Przewodniczący poddał cały projekt uchwały pod głosowanie.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na
lata 2013-2017 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał cały projekt uchwały pod głosowanie.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Wolne wnioski

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczyła
Jerzy Wierzbicki


